
Vad pratar ni om?

Om vädret. Inget särskilt!

Thida kommer inte idag.

Varför? Är hon sjuk?

Jag vet inte. Hon säger inte varför hon inte kommer.

En smörgås 

Jag äter min smörgås.

Ett hus

Jag älskar mitt hus.

Jag älskar mina hus. (Plural)

Hans fru är snygg.

Hennes man är snygg.

Ett hus

Vårt hus är fint.

Våra barn är små. (Plural)

Er cykel är fin.

Dina kontanter är mina nu!

Förstår du din läxa.

Förstår du dina läxor.

Deras katter är tjocka.

Deras fågel är snabb.

Deras ögon är blåa.

Ett par glasögon 

Känner ni till personen?

Walt Whitman 

En poet




En dikt

En vers

Känner du till henne/honom? = Har du hört talas om 
henne/honom? (Man vet vem personen är, ofta berömda 
personer)

Känner du henne/honom? (Betyder att man har en 
personlig relation till personen)

Vilken person skrev du om?

Vilken person skulle du vilja skriva om?

Lionel Messi

Han är en berömd fotbollsspelare.

Han är den bästa fotbollsspelaren i världen.

Han spelar för Miami nu.

Han kommer från Rosario i Argentina.

Han är gift och han har tre barn.

Hans fru heter Antonella.

En uppfinnare (Alfred Nobel)

En författare (Hjalmar Söderberg)

Hjalmar Söderberg är en svensk författare. 

Dör, dog

Flera personer dog i en bilolycka igår. 

Första

Andra 

Tredje

Fjärde

Femte




Sjätte

Sjunde

Åttonde

Nionde

Tionde

Jag äger ett stort hus, fem bilar och två flygplan.

Vad gör du här då?

En dag, två dagar 

I måndags = förra måndagen 

På måndag = nästa måndag

På måndagar = varje måndag

Mitt bästa tips för att lära sig svenska snabbt:

Låt svenska dominera!

Hur många timmar brukar du sova?

7

En dag har 24 timmar.

24-7=17

17/2= 8,5

Det betyder att du måste ha svenska i huvudet i minst 8,5 
timmar.

Nyheter på lätt svenska

Kan jag säga något?

Ett tips = en rekommendation 

En bondgård

I somras jobbade han på en bondgård.

I påskas var jag hos min familj i Tyskland.




En öl

En snaps

Igår mådde jag inte så bra. Då låg jag bara i sängen hela 
dagen.

Ett ljus 

Ett doftljus

En ödla

En krukväxt

Jag har inte råd med att köpa en ny bil.

Jag ska köpa en begagnad bil.

En deckare = En kriminalroman

Har du något vin hemma?

Ja, vill du ha något speciellt vin?

Nej, jag bryr mig inte. Jag kan ta vilket vin som helst.

Ingen = inte någon

Inget = inte något

Inga = inte några

Vad vill du ha?

Jag vill ha någon bil.

Vill du ha en BMW eller en VOLVO?

Jag vill ha en Mercedes.

Jag har inga pengar.

Elias vill inte ha något anteckningsblock.

Ett bröd — något, inget

En bil — någon, ingen

Två bröd — några bröd, inga bröd (Plural)




Två bilar — några bilar, inga bilar (Plural)


————————————

Läxa till fredag:

TB: 77-79

ÖB: 88-90, 91 om ni har tid

Repetera bloggen.



